

**ENGLISH**

According to the story in Dante's Inferno, Judas – the personification of evil – is trapped under ice in the ninth circle of hell. Circle Nine serves as a metaphor for this allegory.

Four years after the dissolution of the German metalcore staple *A Traitor Like Judas*, Circle Nine has risen from its ashes. The experience gained from working with labels, managements, magazines and in tour booking over past decades now provides a valuable foundation.

Since the end of 2022, Circle Nine has been blending modern heaviness with the dark metal aesthetics from the '90s. For their 2023 debut release, *Tombstone*, Circle Nine collaborated with videographer Daniel Prieß. *Tombstone* has gained initial attention in the international scene. Listeners quickly realize that Circle Nine is musically breaking free from any old baggage. As before, Jasper, Sören, Dennis, and new member Leon are once again pursuing the ambitious goal of restoring their former touring rhythm.

Their latest crushers *No Peace*, *Expired* and *Death Choir* are just examples of the whole mayhem that's coming.

Previous releases:



*Tombstone* (Mini-EP)  
2023/01



*No Peace* (Single)  
2024/02



*Expired* (Single)  
2024/04



*Death Choir* (Single)  
2024/10



Get more information  
[www.circlenine.de](http://www.circlenine.de)

**DEUTSCH**

Nach der Erzählung in Dantes Inferno ist Judas – die Personifizierung des Bösen – im neunten Kreis der Hölle im Eis gefangen. Circle Nine dient daher als Metapher für diese Allegorie.

Vier Jahre nach der Auflösung der deutschen Metalcore-Instanz *A Traitor Like Judas* ist Circle Nine aus ihrer Asche auferstanden. Die Erfahrungen aus der Zusammenarbeit mit verschiedenen Labels, Managements, Magazinen und im Tourbooking der vergangenen Jahrzehnte bilden nun ein wertvolles Fundament.

Seit Ende 2022 stehen Circle Nine für modernen Hardcore mit der düsteren Metal-Ästhetik der 90er Jahre. Für ihr 2023 erschienenes Debüt *Tombstone* arbeiteten Circle Nine mit dem Videofilmer Daniel Prieß zusammen. *Tombstone* hat in der internationalen Szene erste Aufmerksamkeit erregt. Hörer:innen merken schnell, dass sich Circle Nine musikalisch von altem Ballast befreit haben. Jasper, Sören, Dennis und Neuzugang Leon verfolgen das ehrgeizige Ziel, wieder zu ihrem alten Tourrhythmus zurückzufinden.

Ihre letzten Releases *No Peace*, *Expired* und *Death Choir* sind nur Beispiele für das vollkommene Chaos, das sich anbahnt.

Previous releases:



*Tombstone* (Mini-EP)  
2023/01



*No Peace* (Single)  
2024/02



*Expired* (Single)  
2024/04



*Death Choir* (Single)  
2024/10



Mehr dazu auf  
[www.circlenine.de](http://www.circlenine.de)